
Den 4. december 2020 

Referent: 

Tina Lykke Hansen 

 

 

 

Dialogmøde torsdag den 12. november 2020 mellem 
De Vanføres Boligselskab fremover DUAB - Ølstykke 

v/UBSBolig og Egedal Kommune 
 

Deltagere: Fra De Vanføres Boligselskab Ølstykke: 

Mødet blev ikke afholdt, fordi sammenlægningen af 

afdelingerne ikke er på plads endnu i 

Landsbyggefonden.  

Der er modtaget mail fra Ejendomsadministrator 

Michelle Andersen, UBSBolig 

 

Fra Egedal Kommune: 

Afdelingsleder Stine Stuhr Jakobsen  

Juridisk Specialkonsulentr Sune Blohm 

Projektleder Jim Hermansen 

Sagsbehandler Tina Lykke Hansen 

 

Kommunens rådgiver: 

SPJ Rådgivning v/ Søren Peter Jensen 

  

1. Gennemgang af dokumentationspakken 

 

Mødet blev ikke afholdt, fordi sammenlægningen af afdelingerne ikke er på 

plads endnu i Landsbyggefonden. Ejendomsadministrator Michelle 

Andersen, UBSBolig, havde fremsendt regnskabet for afdelingen og det så 

fint ud.  

Fusionen med DUAB er gået rigtig fint.  

 

UBSBbolig har været i kontakt med Landsbyggefonden, fordi de desværre 

ikke har mulighed for at tilgå og dermed udfylde Dokumentationspakken på 

www.almenstyringsdialog.dk.  

 

Landsbyggefonden oplyser, at ejendommen endnu ikke er overført i LBF-

regi fra DVB til DUAB, og at der er nogle tekniske udfordringer i at få det 

løst i indeværende år. Fra næste år skulle alt være på plads. 

 

 

Egedal Kommune godkender regnskabet for afdelingen 

 

 

2. Målsætninger for boligorganisationen 

Der er satses meget på af få sammenlægningen op at køre, og det er gået 

rigtig godt.  

Der er en tagrenovering på vej, fordi der er råd i de bærende bjælker. 

Beboerne er blevet orienteret om det. 

 

 

http://www.almenstyringsdialog.dk/
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3. Indkomne spørgsmål 

Vejforhold ved Bækkegården: 

Der manglede svar fra Bjarne Vennike fra Trafik og Miljø, vedr. uafklaret 

spørgsmål om ejerskab af vejen. 

Der er efterfølgende givet svar fra vores afdeling for Trafik og Miljø. 

 

4. Evt. 

Der var intet til eventuelt. 

 


